
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 27. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1247
Jf. artiklen ”Der indsamles tøjaffald som aldrig før – i flere kommuner bliver halvdelen 
eller mere brændt”, Jyllands-Posten, den 9. september 2024, er et af problemerne med 
indsamling af tøj ved husstande, at tøjet meget hurtigt bliver fugtigt, og derved ubrugeligt. 
Hvilke tiltag vil ministeren tage for at sikre, at det indsamlede tekstilaffald er af en tilstræk-
kelig kvalitet og stand til at det kan genanvendes? Vil ministeren redegøre for, om det 
kan højne genanvendeligheden af tekstiler, hvis kommunerne får lov til at grovsortere 
tekstilaffaldet inden det videresendes til forarbejdning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Robsøe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katrine.Robsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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